SANDING PADS p3932

Sand and smooth your PineCar Racer® before and during the painting process. Use
PineCar Body Putty (P3928) to fill imperfections, then sand after putty is dry.

KIT CONTENTS
INSTRUCTIONS 1 Medium-grade Pad, 1 Fine-grade Pad

1.Sand car with Medium-grade Pad to remove rough areas.

2.Sand with Fine-grade Pad to smooth surface. Wipe car with a clean cloth to remove dust.

3. Apply at least two coats of paint to car. Sand between coats with Fine-grade Pad and wipe to
remove dust. Sanding will remove brush marks and smooth surface. Apply a final light coat of
paint, but do not sand.

INSTRUCTIONS

1.Poncer voiture avec coussins de grain moyen pour enlever les zones rugueuses.

2.Poncer avec coussins de grain fin a surface lisse. Essuyer la voiture avec un chiffon propre pour
enlever la poussiére.

3.Appliquez au moins deux couches de peinture sur la voiture. Poncer entre les couches avec coussins
de grain fin et essuyer pour enlever la poussiére. Pongage enlévera les traces de pinceau et surface
lisse. Appliquer une légére couche finale de peinture, mais ne pas poncer.
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